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Do:Rady Miasta Wloclawka

Skladam interpelacje dotycz4cq hodowli golqbi na terenie miasta aby ta sprawa zostala uregulowana
poniewa2 nast4pily zmiany w prawie dotyczEce definicji w jakich budynkach mozna prowadzii
hodowle golqbi i okredlono ze golqbie to drobne zwierzqta inwentarskie i jak wynika muszE
znajdowaf w budynkach inwentarskich.
Zwr6cil siq do mnie I ktory mieszka na ul Armii Krajowej ktorego sqsiad
posiadal hodowle golqbi w czterech budynkach a obecnie w trzech budynkach gospodarczych
kt6rych nie mozna wykorzystywai do hodowli . Sqsiad posiadal okolo 350 szt ptak6w kt6re sq
hodowane w wolnym wybiegu a odchody byly skladowane na pryzmie w wielkosci okolo
3ton ,odchody znajdujq siq te2 na terenie dzialki po ktorej przez caly dzieri chodzq
golqbie 'Przepisy Unii Europejskiej zabraniaj4 skladowania odchod6w nawer przez jeden dzien
bezposrednio na glebie .Regulamin Miasta w sprawie utrzymania czystosci okresla ze hodowla nie
moze wplynac na zmianq w Srodowisku i nie mog4 byi uciq2liwe dla sqsiad6w w tej sprawie
wszystkie dzialania hodowcy lamiq ten regulamin .

: zwracal siq trzykrotnie do pana Wojtkowskiego Marka pisemnie zwracaj4c
uwagq 2e sqsiad nie posiada zgody na zmianq przeznaczenia budynku
gospodarczego na inwentarski zostalo to ponvierdzone przez UM ale odmowiono podjqcia
odpowiednich krokow prawnych . W sprawie braly udzial Ochrona Srodowiska na pryzmQ w
pierwszej odpowiedzi uznala 2e odchody leza prawidlowo a w drugiej 2e 2e odchody nie s4
nawozem naturalnym obecnie sprawq prowadzi Prokuratura i zajmuje sig rownie2 Nadzorem
Budowlanym ktory w swoich dzialaniach zlamal prawo co dalo podstawq do wszczqcia Sledztwa .

Powiatowy Lekarz Wetervnarii we Wloclawku w okresie ptasiej grypy kt6ra byla na terenie miasta
okresie 30 dni pomimo kontroli nie potrafil skutecznie wyegzekwowac aby nie odbywaly siq loty i
pomimo przesylanych filmow z lotow ptakow kazdego dnia nie powiadomil odpowiednich sluzL i
nie wykorzystal swoich kompetencji .

Wszystkie te w/w instytucje powinny wypelniai przypisane im obowi4zki a tak siq nie stalo .

W wielu miastach Szczecin Kwidzyn Gdansk hodowca musi uzyskac zgodg s4siada na prowadzenie
hodowli a takie przepisy wprowadza Rada Miasta i oczywiscie hodowci musi-uzyskac odpowiednie
zgody .

Sytuacja - wyglqda od 4 lat tak ze nie moze korzystai ze swojej dzialki
swobodnie zalegaja na niej piora patogeny z czyszczenia klatek ,przezcaly dziefi dochodz4 gwizdy
i nawolywanie golqbi oraz patologiczne zachowanie hodowcow jeden z golebnikdw wynajmuje
osoba nie zamieszkala na Armii Krajowej .Zachowanie sasiadow nie pozwala na koriysianie z
dzialki.Taka sytuacja wplynela na ciezkq chorobe pluc leczenie trwaio bardzo dlugo oriz dochodzi
zmqczenie psychiczne .


